
Bestyrelsesmøde nr. 2 2024/2025 
Badminton Midtjylland 

27. november 2024 
18.00-22.00 

Magion 
Tinghusgade 15 
7200 Grindsted  

Til stede  

Afbud Peter 

 

 
1. Tilføjelser til dagsorden 

Ingen tilføjelser 
 

2. Den nye organisation i DGI – besøg af Sune og Flemming 
Sune og Flemming fra DGIs landskontor orienterede om den nye organisering af DGI pr. 1. januar 2025, 
herunder hvilke medarbejdere inden for badminton i de nye regioner MidtNord og Syd, som badminton-

klubberne i Badminton Midtjyllands område kommer til at høre ind under. 
• Orientering om ændringerne i DGI´s organisering 
• Hvad betyder det for vores samarbejde med DGI/konsulenterne 

 

3. Opsamling siden sidst 
• Revisor-emne 

Karsten har flere gange forsøgt at få fat på Michael, men uden at kunne få fat i ham. Afskriver 
ham som emne. Henrik kender én fra Varde, han vil spørge. Tilbagemelding til Jens om det er en 
mulighed. Alternativt kan efterspørgslen komme med i Jens’ julebrev. 

• Emne til ny økonomiansvarlig 
Skal have fundet et nyt emne til bestyrelsesposten, da Henrik ikke genopstiller. Vigtigt med en 
person, som har indsigt i badminton – og gerne én, der er aktiv som spiller selv eller på anden 
måde er aktiv i foreningslivet. 

Jens kontakter muligt emne. I julebrevet skal desuden nævnes, at interesserede til posten kan 
melde sig. 

• Socialt bestyrelsesarrangement 
Henrik har undersøgt gods på Fyn, som er optaget 28/2-1/3, som i første omgang blev reserveret 
til arrangementet.  
Forslag om i stedet at tage en aften på en god restaurant, fx Det glade Vanvid i Aarhus den 28. 

februar. Rikke reserverer bord. 

• Kontakt til potentielle nye forbundsklubber  
Alle bestyrelsesmedlemmer har fået tildelt en række klubber, som i dag er medlem af DGI, men 
ikke er medlem af Badminton Danmark. Jens har haft gode snakke med klubberne, men ved ikke, 
om det har givet ekstra medlemmer.  
Lene har ikke haft en oplevelse af, at der var nogen interesse ved de klubber, hun har forsøgt at 
kontakte indtil videre – klubber primært med baneleje. 

Henrik har ikke modtaget mailen fra Jens – Rikke videresender mailen. 
Peter og Karsten har ikke nået at kontakte sine klubber endnu. 

• Samarbejdet med konsulenterne 
Samarbejdet med konsulenterne er fint 

• Støtte til klubberne 
Dags dato har kredsen støttet med 160.000 kroner, hvor der i budgettet er sat godt 148.000 kro-
ner af til posten. Bestyrelsens holdning er fortsat at støtte resten af året. 

 
4. Dommerområdet 

3 nye dommere her til efteråret og planer om nyt kursus til februar/marts. 
  

5. Senior/Senior+ 
Intet nyt. 

 

6. Ungdom 
Aarhus-klubber har taget initiativ til en fællesrejse, som kredsen har støttet økonomisk med midler fra 
ungdomsaktiviteterne. Fra næste sæson er Badminton Midtjylland med-arrangør. 
Vestmesterskaberne den kommende weekend med 725 kampe og ca. 300 spillere. 
 

7. Økonomi 

Henrik har snakket med Sparekassen Kronjylland om investering af formue. Ikke interessant tilbud. 
Har undersøgt alternative muligheder ift. obligationer: 

A) 1% danske stat, som udløber i 2034  
B) 2% realkredit Danmark obligation med udløb 2053. 
Bestyrelsen gennemgår vedtægterne, som ikke hindrer investering af kredsens formue. Derpå giver den 
accept til investering. Karsten og Henrik aftaler nærmere. 
Rikke har regnskabet er klar til bestyrelsesmødet i januar 

 
8. Sekretær 

Intet nyt. 
Henrik, Jens og Rikke mødes forud for næste bestyrelsesmøde klokken 17.30 med status på kredssekre-



tær-arbejdet. 
 

9. Vest-samarbejdet 

Formandsmøde den 13. november. Her var der fokus på:  

• Visioner for samarbejdet i Vest – se mere i bilag  
Jens orienterer.  
Karsten efterlyser bæredygtige klubber inkluderet og mere samarbejde på landsplan. Turneringsfri 
weekend og Foreningernes dag falder vist oven i købet sammen – Jens opfordrer til at sende rele-
vante forslag til Nina Vedsø. 
De øvrige vestkredse ønsker kredskonsulenter – Jens ønsker bestyrelsens holdning til dette. De 
øvrige bestyrelsesmedlemmer er enige med Jens i, at det bliver for rodet med egen konsulent og 

ønsker i stedet et godt samarbejde med DGI-konsulenterne i stedet for at skabe konkurrence. Det 
vil ikke give mening. 

• Planen er, at udover bestyrelserne selvfølgelig skal involveres, bliver DGI også inviteret med til drøf-
telserne for visionerne for Vestdanmark  
 

10. Badminton Danmark 

• HB-møde den 25. november 

Jens orienterer. Nina deltog.  
• Overordnet styregruppemøde den 3. december 

Bliver udskudt til januar 
• BD´s Årsmøde forventes at blive lørdag den 7. juni 
• Ny DIF strategiaftale og tæt på samarbejdsaftale med DGI 

Jens orienterer. Samarbejdsaftale er meget tæt på at være på plads. 
 

11. Årsmøde 
Henrik foreslår, at klubber der har modtaget støtte, kan fortælle lidt om, hvad støttemidlerne er blevet 
brugt til og hvordan det har udviklet klubben. 

• Sted og tid:  
Forventet på ISI (Idrætsskolen i Ikast) tirsdag den 25. marts 
Jens afventer stadig en tilbagemelding fra ISI, om efterskolen kan imødekomme ønsket om afhol-
delse af årsmødet der.  

• Indhold. Der er forslag om et sideløbende trænerforløb. 
• Indlæg/Drøftelser foranlediget af DGI´s nye organisering og visionerne for ”Vest-Danmark” 
• Valg 

Henrik genopstiller ikke. 
Lene genopstiller. 
Peter er også på valg. 
Henrik hører Henning, om han ønsker genvalg til revisorposten. 

• Andet?? 
 

12. Eventuelt 
 
 

 
 
 


